
Vragen van de Raad A. Kooy PvdA 
 
Overleg Scholen Sportcomplex prof. Elsenlaan 
 
In de raadsvergadering van 16 oktober jl. is door een groot gedeelte van de raad aan de wethouder 
verzocht om zo spoedig mogelijk een constructief gesprek aan te gaan met de schoolbesturen en 
mr’en inzake een mogelijke alternatieve gymlocatie dan de nieuwe sporthal aan de Burgermeester 
Elsenlaan. De oproep middels een brief van de MR'EN was wat betreft de PvdA fractie daarin ook een 
belangrijke factor. 
 
Naar wij begrepen is de wethouder anderhalve week geleden zo’n gesprek met de schoolbesturen 
aangegaan. Helaas horen wij van de gesprekspartners dat de constructieve houding van de 
wethouder ver te zoeken was. De PvdA fractie ziet nog steeds mogelijkheden voor alternatieven en is 
ook bereid om naar budgetaire ondersteuning te kijken. Ook al hadden de schoolbesturen in het 
verleden aangegeven dat ze mee wilden verhuizen naar een nieuwe sportzaal, maar zij nu aangeven 
dat locatie meer problemen met zich meebrengen dan voorzien. 
 
Kan de wethouder hierover een reactie geven en aangeven waar volgens hem de knelpunten liggen. 
En kan hij ook aangeven waarom hij niet conform het verzoek van de raad een constructieve houding 
aangenomen heeft.  Dit onderstreept in onze ogen namelijk niet de toezegging in het forum stad van 
2 oktober aan onze fractie van de wethouder om sport, spel en beweging een topprioriteit in zijn 
beleid te maken. Meer behoefte voor ruimte voor sportlocaties is al onderschreven door het 
behoefte onderzoek sport in Rijswijk. Wij horen graag de reactie van de wethouder. En horen ook 
graag of er nog vervolg afspraken zijn gemaakt en de wethouder deze wil aangrijpen om alsnog met 
open vizier te kijken naar mogelijke alternatieve oplossingen en dit te delen met de raad. 
 


